
Lijst openstaande toezeggingen

Aantal openstaande toezeggingen: 19

Datum Titel Toelichting Portefeuillehouder Domein Datum 

afdoening

Afdoening Verw. datum 

afdoening

02-02-2021 Toezegging inzake monitor/dashboard 

woningmarkt

Vanwege de noodzaak om de woningmarkt te monitoren volgt 

 er na de zomer een monitor/dashboard (50PLUS).

 

Toezegging 23 november 2021- Wethouder Heijnen zegt toe 

 de stand van zaken rondom de percentages betaalbare 

woningbouw op te nemen in het nog te ontwikkelen dashboard. 

 De bijzondere 

 doelgroepen worden ook in het dashboard opgenomen.

J.H. Pas Fysiek Status 18 april 2023: Onderhanden. Tijdens domein fysiek op 4 april is toegelicht dat door 

onverwachte omstandigheden het dashboard wel voor de zomer kan worden opgeleverd maar 

 toelichting aan de raad pas in Q3 2023 kan plaatsvinden.

 

Status 13 juni 2022: Onderhanden. Oplevering monitor is vertraagd vanwege de complexiteit van 

de dataverwerking. Oplevering fase 1 (volgens raadsvoorstel woonprogrammering) is voorzien voor 

 Q3 2022.

 

Status 15 december 2022. Onderhanden. Oplevering fase I is vertraagd. Verwachte oplevering fase 

I Q1 2023. Presentatie raad in te plannen Q2 2023. Verwachte oplevering fase II Q3 2023..

01-07-2023

27-09-2022 Toezegging inzake pachtcontracten De wethouder zegt toe om te onderzoeken welke ruimte er is 

voor meer variatie in de duur van af te sluiten pachtcontracten.

A.N.A. Meij Fysiek  Status 14 september 2023:

Gezien de voorbereidingstijd voor pachtcontractwijzigingen betekent uitstel dat het nieuwe beleid 

niet per 1 november 2023 zal kunnen ingaan zoals eerder verwacht, maar met een jaar uitgesteld 

wordt. Tot die tijd zullen de huidige pachtvoorwaarden gelden, dus pachters met een 1-jarige 

 overeenkomst krijgen per 1 november 2023 weer een 1-jarige overeenkomst aangeboden.

 

 Status 14 maart 2023:

Het pachttoewijzingsbeleid wordt later door het college vastgesteld dan oorspronkelijk gepland. 

Nieuwe planning is juni 2023. De redenen hiervoor zijn de (nog) hogere prioriteit van diverse andere 

forse dossiers en het feit dat een bestendig en gedragen voorstel over pachttoewijzing aanzienlijk 

 meer tijd vergt dan werd voorzien.

  

Status 15 december 2022: onderhanden. Het vaststellen van het pachttoewijzingsbeleid staat op 

 de planning voor maart 2023.

In het kader van dit op te stellen beleid zal ook bekeken worden welke ruimte er is voor variatie in 

de duur van nieuwe af te sluiten pachtcontracten.

01-11-2023

27-09-2022 Toezegging inzake pachttoewijzingsbeleid In het kader van het op te stellen pachttoewijzingsbeleid zal 

tevens onderzocht worden welke ruimte er is voor variatie in de 

looptijd van nieuw af te sluiten pachtcontracten. De raad zal 

daarover worden geïnformeerd

A.N.A. Meij Fysiek  Status 14 september 2023: 

Gezien de voorbereidingstijd voor pachtcontractwijzigingen betekent uitstel dat het nieuwe beleid 

niet per 1 november 2023 zal kunnen ingaan zoals eerder verwacht, maar met een jaar uitgesteld 

wordt. Tot die tijd zullen de huidige pachtvoorwaarden gelden, dus pachters met een 1-jarige 

 overeenkomst krijgen per 1 november 2023 weer een 1-jarige overeenkomst aangeboden.

 

 Status 14 maart 2023:

Het pachttoewijzingsbeleid wordt later door het college vastgesteld dan oorspronkelijk gepland. 

Nieuwe planning is juni 2023. De redenen hiervoor zijn de (nog) hogere prioriteit van diverse andere 

forse dossiers en het feit dat een bestendig en gedragen voorstel over pachttoewijzing aanzienlijk 

 meer tijd vergt dan werd voorzien.

 

Status 15 december 2022: onderhanden. Het vaststellen van het pachttoewijzingsbeleid staat op 

 de planning voor maart 2023.

In het kader van dit op te stellen beleid zal ook bekeken worden welke ruimte er is voor variatie in 

de duur van nieuwe af te sluiten pachtcontracten.

01-11-2023

04-10-2022 Toezegging inzake tariefegalisatie Wethouder Mackus zegt toe in deze planperiode de wijze 

waarop de reserve wordt ingezet voor tariefegalisatie te bezien.

H.J.H. Mackus Fysiek Status 15 december 2022: onderhanden. Het waterplan 2023-2027 is net vastgesteld. Het 

aanpassen van de afschrijvingstermijnen en de inzet van de reserve is ingrijpend voor de 

financieringssystematiek en de tariefstelling. Dit vergt zorgvuldige onderzoeken en rekenwerk en 

zal daarom worden meegenomen in de voorbereidende onderzoeken voor de nieuwe planperiode 

voor het waterplan van 2027-2031.

01-01-2026



01-11-2022 Toezegging inzake uitvoering van de motie 

verkeersveiligheid van stationsomgeving

Wethouder Aarts zegt toe schriftelijk terug te zullen komen op 

de vraag van D66 naar de stand van zaken m.b.t. uitvoering 

van de motie de verkeersveiligheid van stationsomgeving.

J. J.M. Aarts Fysiek  Status 8 december 2023: 

 Er is op 5 december een RIB verstuurd over de voortgang van het dossier 

 autoluw Wyck en op 18 juli een RIB over de Duitsepoort.

 

 Status 8 juni 2023: 

 Autoluw Wyck:

Op 12-04-'23 is er een informatieavond geweest. Conclusie is dat belangen en wensen uit elkaar 

liggen. Naar aanleiding hiervan volgt na het zomerreces een brede enquête onder bewoners en 

ondernemers in Wyck. Naar aanleiding van die resultaten wordt er een werkgroep onder bewoners 

 en ondernemers geformeerd en wordt een pilot vormgegeven.

 

 Duitsepoort:    

Op 4-4-'23 is een informatie avond in in Heugermerveld geweest. Hier bleek dat het draagvlak voor 

afsluiting van spoorovergang Duitsepoort laag is. Het college beraamt zich momenteel over het al 

dan niet afsluiten voor gemotoriseerd verkeer. Naar verwachting wordt voor het zomerreces bekend 

 hoe hierin verder wordt gegaan.

 

 Status 18 april 2023:

Onderhanden. Op 4 april en 12 april hebben bijeenkomsten plaatsgevonden in Wijck. Het college 

zal naar verwachting medio 2023 op basis hiervan een standpunt innemen en aan de raad 

 aanbieden.

 

 

Status 15 december 2022: onderhanden. Via een RIB heeft het college de raad in juli laten weten 

dat zij de motie van de raad om een terras op de middenberm van de stationsstraat mogelijk te 

maken niet uit kan voeren vanwege verkeersveiligheid. Om eventuele verdere stappen in een 

autoluwer Wijck te kunnen zetten zal het college de komende weken opnieuw gaan verkennen of er 

draagvlak is bij bewoners, ondernemers en andere belanghebbenden om hier verdere stappen in te 

zetten. De resultaten van deze gesprekken zullen aan de raad worden teruggekoppeld, waarna 

eventuele verdere besluitvorming aan de orde is.

01-07-2023

07-02-2023 Toezegging inzake informeren raad over het 

vonnis van de bestuursrechter

Wethouder Bastiaens zegt toe dat hij de raad zal informeren 

over het vonnis van de bestuursrechter.

F.H. Bastiaens Fysiek  Status 18 april 2023:

Onderhanden. De bestuursrechter zal pas uitspraak doen nadat het bestemmingsplan 

onherroepelijk is.

01-01-2024

07-03-2023 Toezegging inzake beantwoording vragen m.b.t. 

urgentieverordening

Wethouder Pas zegt toe: de vraag van de VVD te 

beantwoorden in de analyse die hoort bij het raadsvoorstel 

(Q4). Het gaat over de gevolgen van de door wet en de raad te 

benoemen urgente doelgroepen (via de urgentieverordening) 

op de aantallen in de woningvoorraad.

J.H. Pas Fysiek Status 5 september 2023: Onderhanden. Behandeling van het raadsvoorstel voor de 

urgentieverordening is op zijn vroegst voorzien eind 2024.  De rijksoverheid verlangt in het 

Wetsvoorstel regie volkshuisvesting (versie juli 2023) regionale afstemming tussen de gemeenten 

 in combinatie met een regionaal afgestemd volkshuisvestingsplan. 

Nadat er duidelijkheid is over de status van het wetsvoorstel (medio september beslist Tweede 

Kamer of deze controversieel wordt verklaard of niet), kunnen we het proces en de planning hierop 

 aanpassen

 

 

 Status 18 april 2023:

Onderhanden. Behandeling van raadsvoorstel voor de urgentieverordening is voorzien eind 2023.

31-12-2023

27-06-2023 Toezegging inzake actualisering de nota 

dierenwelzijn

Wethouder Aarts zegt namens wethouder Mackus toe dat bij  

het proces tot actualisering van de nota dierenwelzijn, waarvan 

het proces najaar 2023 begint  hetgeen naar verwachting rond 

medio 2024 zal leiden tot een geactualiseerde nota, wordt terug 

 gekomen op

eventuele mogelijkheden die gemeenten hebben om afspraken 

te maken met betrekking tot het dierenwelzijn bij evenementen.

H.J.H. Mackus Fysiek  Status 23 oktober 2023: 

Onderhanden. Conceptnota is medio 2024 gereed.

11-07-2023 Toezegging inzake informeren raad m.b.t. 

uitbreidingsmogelijkheden fietsenstalling

Wethouder Aarts zegt toe in Q4 2023 de raad te informeren 

over de uitbreidingsmogelijkheden voor een grote 

fietsenstalling in de stad.

J. J.M. Aarts Fysiek 11-12-2023  Status 11 december 2023:

Afgedaan via RIB-Voortgang haalbaarheidsonderzoek centrale fietsenstalling van 5 december 

2023.

11-07-2023 Toezegging inzake projectplannen van de 

gebiedsontwikkeling in Randwyck

Wethouder Bastiaans zegt toe in Q4 2023 vanuit het college 

een RIB te sturen over de projectplannen van de 

gebiedsontwikkeling in Randwyck met hieraan gekoppeld een 

voorlopige planning.

F.H. Bastiaens Fysiek 22-12-2023  Status 21 december 2023:

Afgedaan via RIB - Stand van zaken deelprojecten campus Randwyck.

31-12-2023

11-07-2023 Toezegging inzake  stand van zaken CNME Wethouder Mackus zegt toe aan de raad uiterlijk in oktober 

2023 de stand van zaken rondom het CNME terug te koppelen.

H.J.H. Mackus Fysiek  Status 23 oktober 2023:

Gesprekken met het CNME lopen. Naar verwachting kunnen we de raad hier in december nader 

 over informeren. 

 

 Status 19 september 2023:

Onderhanden. RIB volgt in oktober.

31-10-2023



05-09-2023 Toezegging inzake informeren raad m.b.t. 

initiatieven flitsbezorging

Wethouder Bastiaens zegt toe de raad te informeren, zodra 

zich enige partijen vestigen met een darkstore in de daarvoor 

aangewezen gebieden en er op die manier wordt afgeweken op 

het facetbestemmingsplan en de facetbeheersverordening wat 

betreft initiatieven flitsbezorging.

F.H. Bastiaens Fysiek

26-09-2023 Toezegging inzake adaptatieplan Wethouder Mackus legt uit dat in het waterprogramma E 26 

miljoen zit. Er is echter geen extra geld vrij. Dat geld is immers 

nodig om de kapitaalslasten van de investeringen te dekken. In 

het programma zitten projecten inzake afkoppelen en 

waterbuffers. Daarnaast is hiervoor altijd een bestek nodig, 

naast de personele capaciteit. Mocht uit de analyse blijken dat 

er meer knelpunten zijn, moet wellicht het adaptatieplan verder 

 bijgesteld worden. 

Daarnaast zegt wethouder Mackus toe de raad halfjaarlijks op 

de hoogte te brengen van de praktische vorderingen met 

betrekking tot adaptatie.

H.J.H. Mackus Fysiek

03-10-2023 Toezegging inzake subsidiemogelijkheden Wethouder Meij zegt toe naar de subsidiemogelijkheden voor 

het Keurmeestersplein te kijken voor XX-XX-XXXX. (de 

wethouder komt op een later moment terug op de datum)

A.N.A. Meij Fysiek Status 23 november 2023: Onderhanden. We hopen op korte termijn uitsluitsel te krijgen van de 

Provincie op een lopende subsidieaanvraag voor de herontwikkeling zodat we het resultaat daarvan 

kunnen opnemen in het subsidieoverzicht en u dit overzicht daarna z.s.m. kunnen toesturen.

31-10-2023 Toezegging inzake Apostelengang Wethouder Bastiaens zegt toe het domein nader te informeren 

zodra het definitieve plan m.b.t. de Apostelengang binnen is.

F.H. Bastiaens Fysiek

31-10-2023 Toezegging inzake Japanse duizendknoop Wethouder Aarts zegt toe via een RIB in Q4 van 2023 een 

overzicht te geven van de omvang van de problematiek met 

betrekking tot de Japanse duizendknoop.

J. J.M. Aarts Fysiek 11-12-2023  Status 11 december 2023:

Afgedaan via RIB-Toezegging inzake Japanse Duizendknoop van 27 november 2023.

07-11-2023 Toezegging inzake Woonraden Wethouder Bastiaens zegt toe te bezien wat Maastricht kan 

leren van de woonraden in Utrecht en Helmond en de raad 

hierover te informeren.

F.H. Bastiaens Fysiek

07-11-2023 Toezegging inzake vestingwerken Wethouder Bastiaens zegt toe het onderhoudsprogramma voor 

de vestingwerken te bezien en hierop terug te komen in de 

raad.

F.H. Bastiaens Fysiek  Status 21 december 2023:

Wethouder Bastiaens heeft samen met raadslid Kitty Nuyts op donderdag 21 december 2023 een 

bezoek gebracht aan de losliggende stenen aan de Hoge Fronten. Als uitkomst van dit 

plaatsbezoek werd besloten om het onderhoudsprogramma nogmaals tegen het licht te houden en 

te bekijken of en wat er eventueel bij de Hoge Fronten nodig is aan (bijkomend) onderhoud en de 

middelen hiervoor.

07-11-2023 Toezegging inzake jaarlijkse egeltelling Wethouder Mackus zegt toe de gemeentelijke kanalen te 

gebruiken voor de communicatie over de jaarlijkse egeltelling 

en wat mensen zelf in hun tuinen kunnen doen.

H.J.H. Mackus Fysiek

14-11-2023 Toezegging inzake zienswijze Wethouder Bastiaens zegt toe in maart 2024 terug te komen 

met het voorstel 'Verklaring van geen bedenkingen voor de 

uitbreiding van het café Den Dolhaart' naar de raad ook als er 

geen zienswijze is ingediend.

F.H. Bastiaens Fysiek 31-03-2024

28-11-2023 Toezegging inzake gemiddelde inkomen van 

studenten

Wethouder Pas zegt toe de raad uiterlijk in januari 2024 te 

informeren over het gemiddelde inkomen in Maastricht, 

uitgesplitst naar inclusief en exclusief het gemiddelde inkomen 

van studenten.

J.H. Pas Fysiek 31-01-2024

28-11-2023 Toezegging inzake speelruimte bij 

opkoopbescherming

Wethouder Pas zegt toe de raad uiterlijk in januari 2024 te 

informeren over de speelruimte die de gemeente heeft om bij 

de opkoopbescherming en de betaalbaarheid van woningen 

verschillende prijsgrenzen voor betaalbare woningen te 

hanteren

J.H. Pas Fysiek 31-01-2024


